
02-02-2024 15:46 - Berichten en oproepen worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten deze
chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet. Tik voor meer informatie.

10-07-2024 23:01 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ha dank je, wat aardig! Ja, ik kijk

Ik heb je net gemaild over een incident met een wolf op Den16-07-2024 14:08
naar verluid is een klein kind gebeten.Treek:

een wolvenexpert erbij. Wie trekt dit nu ambtelijk? ?
16-07-2024 14:09 - Mirjam Sterk Gedep PU: Dit gaat heel groot worden

doet voor nu de interne lijn. heeft contactJa .

Ik heb jullie per email van zojuist een link gestuurd naar
een overleg vanaf 17.30h. Tot straks.

IMG-20240716-WA0003.jpg (bestand bijgevoegd)16-07-2024 20:33

17-07-2024 15:25 - Mirjam Sterk Gedep PU: Is het nog nodig om Hans aan de actualiteitenapp
toe te voegen? Zie dat hij er niet bij zit, maar mss heeft hij dat ook liever niet

Stas Rummenie verzoekt om een digitaal overleg vrijdag om17-07-2024 15:29
bijgepraat te worden. Ik heb afgesproken dat hij van 16.30 tot 17.30h beschikbaar houdt om
jullie een half uur digitaal te spreken. Zijn verzoek is dat ook bgm Bouwmeester aanwezig is

voor de ambtelijke voorbereiding heeft het ministerie naar
Ik ben in overleg of dat ons PS-lid is en of hij de betrokken ambtenaar

Ik zal het voorleggen.
Ik ben er behoorlijk zeker van dat dat ons

Ik ook. Dit is mijn reactie:17-07-2024 15:31

is dit het Statenlid van de PvdD? In dat geval zou ik mij kunnenHa

Parallel aan dit mogelijke overleg als objectief wapenfeit?17-07-2024 15:34
We koersen nu op een annotatie voor vrijdag ipv brief.
17-07-2024 15:34 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik zou liever in communicatieve zin een brief

Dan hebben we een wapenfeit waar een formele reactie op moet komen.versturen voor overleg.

17-07-2024 18:20

in.
Ja. Morgenochtend. Bestuurlijk van 10 tot 10.45h. Daar ben17-07-2024 19 : 27

Ok. Wil je vast vooruitlopen op brief stas en aanwezigheid17-07-2024 19:28

16-07-2024 14:08 - Mirjam Sterk Gedep PU:
16-07-2024 14:09 - Mirjam Sterk Gedep PU:

17-07-2024
17-07-2024

17-07-2024 15:30 - Mirjam Sterk Gedep PU: 
Statenlid is.

jij dus niet bij?
17-07-2024 19:27 - Mirjam Sterk Gedep PU: Nee dat lukt niet.

bgm bij het gesprek met hem?
17-07-2024 19:28 - Mirjam Sterk Gedep PU: Vrijdag ben ik wel weer gewoon beschikbaar ook 
vanwege overleg stas.

16-07-2024 14:10 
met de BSO.
16-07-2024 16:14

met een goed gevoel terug totdat deze wedstrijd eindigde:-)) Landbouwtop was beter dan 
verwacht!

18:21 - Mirjam Sterk Gedep PU: Morgen maar even bespreken
19:25 - Mirjam Sterk Gedep PU: Hebben we morgen overleg? Ik ben een dag de bergen

ja gelezen. Wat heftig. Lijkt megoe
lijkt me goed om vandaag een overleg te hebben met

Saillant detail: 
voren geschoven, 
blij ft.
17-07-2024 15:30

voorstellen dat die de kans zou willen krijgen om zichzelf te excuseren. Die beoordeling is 
uiteraard aan hem zelf.
17-07-2024 15:31 - Mirjam Sterk Gedep PU: Wel van belang de brief zsm te sturen.

Ok dank voor de bevestiging. Het ministerie stelt voor dat

zit in de aanslag voor verzending van dit bericht namens jou aan PS. Het is 
inhoudelijk gelijk aan het afgestemde persbericht. Ik heb bewust ons contact met enkele 
betrokkenen onbenoemd gelaten om vragen over de andere betrokkenen te vermijden. Kun je 
instemmen?

Gerolf ook aanwezig is en dat wij hem uitnodigen. Wil je dat morgen bespreken of nu 
afhandelen? Ik zou mij ook kunnen voorstellen dat we een apart gedeelte en een gezamenlijk 
gedeelte doen.

en door ons wordt uitgenodigd. Vooruitlopend op jullie reactie heb ik aangekondigd dat in 
een eventueel overleg ook iets van de stas zal worden gevraagd. Daar zal hij eventueel op 
worden voorbereid. Willen jullie instemmen? Met bgm Bouwmeester?

17-07-2024 15:35 - Mirjam Sterk Gedep PU: Is ook goed maar de Staten toe.
17-07-2024 15:35 - Mirjam Sterk Gedep PU: Naar*
17-07-2024 18:13 - Mirjam Sterk Gedep PU: Vast al van Hans gehoord, maar ik zal het overleg
met de stas doen vrijdag.
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19:28 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik zal Hans straks wel even appen
En dit?19 : 29

19:36 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ja daarover wil ik even met Hans kortsluiten
Ok. Ik wacht af. Brief heb ik je net al bij voorbaat19 : 37

Veel plezier morgen! Ik zal even radiostilte in acht nemen
zodat je hopelijk alsnog in beperkte mate van je vakantie kunt genieten.

geen probleem om contact te

17-07-2024 22:09 - Mirjam Sterk Gedep PU: Pede* (autocorrect)
18-07-2024 15:54 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik ben weer in de lucht. Zo even bijpraten?

Ik ben beschikbaar en heb net ook een18-07-2024 16:06 Ja, goed plan.

Het persbericht was naar enkele gemeentes gestuurd. Het18-07-2024 19:28
bericht wordt nu alsnog naar de bgm's gestuurd die aanwezig waren bij het overleg van vorige

Denk je eraan tijdig (nogmaals) aan de orde te hebben wat
Een concrete uitspraak van hem zou mooi zijn. Wat

09:50 - Mirjam Sterk Gedep PU: eens
10 : 05 Sterk!Yes .
10:05 - Mirjam Sterk Gedep PU: Zullen we even kort met elkaar via teams net

288 fijn weekeinde!19-07-2024 17:53
22-07-2024 15:44 - Mirjam Sterk Gedep PU: Over tien minuten even bellen?

Prima! Ik bel je nu.22-07-2024 15:57

was dit nu ook van plan maar heeft dat nog niet22-07-2024 17:42
gedaan. Ik zal hem berichten. Bel je Gerolf niet en wil je dat hij dat wel doet?

Is mss handiger om

ontvangen van een groep agrariërs en het pannenkoekenhuis bij Den Treek. Zij hebben vragen
In overleg met de

Alle betrokkenen gesproken door Andre of mij. Afspraken23-07-2024 10:11

23-07-2024 10:12 - Mirjam Sterk Gedep PU: liefst weer vrijdag

contact gehad met

22-07-2024 17:45 - Mirjam Sterk Gedep PU: Andre mag ook beide bellen, 
bezoek voor te bereiden

worden ingepland voor morgen. Wat is jouw beschikbaarheid voor een afspraak met de stas 
volgende week?

stas wél nu kan betekenen in deze kwestie, 
die ook is.

23-07-2024
23-07-2024

week maandag.
19-07-2024 09:50

conceptbericht aan PS ter goedkeuring aan je gestuurd.
18-07-2024 16:07 - Mirjam Sterk Gedep PU: Lees ik even en dan bel ik!

17-07-2024
17-07-2024
17-07-2024
17-07-2024

12 : 11
14 : 17

10 : 05
17 : 32

17-07-2024 21:54 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ha
zoeken maar verwacht niet dat ik stante orde reageer:-)

19-07-2024 
19-07-2024 
19-07-2024 
ophalen?
19-07-2024 
19-07-2024

ik open een sessie.
Ik heb een camping (Recreatie) op den treek prettig

Bezorgde boeren op wolvenlandgoed gaan in gesprek met provincie
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3 7 672 01/bezorgde-boeren-op-wolvenlandgoed-gaan-in-gespre  k- 
met-provincie

toegezonden.
17-07-2024 21:41

22-07-2024 18:01 - 
ik voor hem opgesteld. 
22-07-2024 18:01 -

Ok. Ik heb een conceptmemo aan PS aan je gemaild.
Afspraken met boeren en bergzicht zijn gemaakt. Nog geen 

Wil je dat ik hem bel om hem te informeren.

22-07-2024 17:27 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik zal burgemeester 
Woudenberg bellen

Hij heeft mij gevraagd een appje te maken. Onderstaand heb 
Hij heeft het nog niet verstuurd.

Beste burgemeester, gedeputeerde Sterk heeft berichten

23-07-2024 14:19 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik dacht dat we het klein zouden houden....

gedeputeerde zou ik graag samen met u in gesprek gaan met de afzenders uit uw gemeente. Bent 
u daartoe bereid en schikt dat deze week (en bij voorkeur woensdag)? Voor een toelichting 
ben ik uiteraard beschikbaar. Gr. André van Schie
22-07-2024 18:05 - Mirjam Sterk Gedep PU: Lijkt me prima

en zorgen. Op dit moment neem ik waar namens het college van GS.

gesproken na een bezorgde mail aan jou. Bericht aan PS is gedeeld met TBO's en gemeenten. 
Ambtelijk overleg met ministerie is opgestart in overleg met Leusden. Wil je nog even 
contact voor het weekeinde of spreken we elkaar (behoudens calamiteiten) daarna weer? 
19-07-2024 17:44 - Mirjam Sterk Gedep PU: Dank voor de update en fijn dat je het afhandelt 
mede namens mij! Als er verder niks meer is is contact niet nodig. Lijkt me dat jij ook wel 
aan weekend toe bent! Voor calamiteiten altijd bereikbaar. Fijn weekend!
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Andre heeft het contact met gehad. Ze hebben het

Nog even twee punten:

1.

2 .
naar ons

Ik zal het secretariaat inseinen dat het vergaderverzoek eraan komt.

Ter info Zij heeft voorgesteld om
uit te nodigen. We zijn hier niet op teruggekomen en hebben hem niet uitgenodigd.
23-07-2024 17:16 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik had niet scherp dat ook een kopie had
gekregen. Dan denk ik toch dat het goed is hem uit te nodigen. Wellicht kan André vanavond
dat via een appje doen mede namens ? 'Wij hebben morgen een afspraak. U heeft brief ook

geconcludeerd dat aanwezigheid niet
gewenst is. Misschien straks rechtstreeks met André afstemmen?

Bgm Jansen en wethouder Kramer zijn overigens beiden bij

De gemeente wilde input op advies aan studentenzomerkamp
binnen adviesgebied en buiten kerngebied. 'mijdadvies'We hebben verwezen naar ons en het

inclusief

Stas stelt voor om donderdag of volgende week dinsdag te23-07-2024 17:32
overleggen.
afspraak zal digitaal plaatsvinden. Dus men gaat alsnog de aankomende twee vrijdagen

Parallel daaraan noem ik maar even het voorgaande voorstel van de stas.voorleggen.
Ik zit dinsdag mogelijk in de bus. Bedoelt hij a.s

Ja, donderdag as. Nadeel is korte voorbereidingstijd, mede23-07-2024 17:35

23-07-2024 17 : 44 Ok. Ik ga nu bellen.
Ziet er al goed

Fijn! Leuk dat je het zegt en graag gedaan.17 : 47
17:48 - Mirjam Sterk Gedep PU: Echt blij met alles wat je doet.

Morgen bevestigt ministerie tijdstip gesprek donderdag.
Mooi ! Fijn dat je de inzet kunt waarderen. Ik heb plezier in

onze samenwerking. En ik hoop dat je daardoor zo goed en zo kwaad als het gaat nog enigszins
vakantie hebt en rust ervaart in het reces.

Wij zijn welkom op kantoor bij Koersen op ergens
kondigde twee gespreksonderwerpen aan van zijn kant: vergoeding

heeft zo'n vergunning aangevraagd en wij treffen ook

Toon gesprek was goed. Hij waardeert erg dat hij werd gebeld
en dat jij morgen langs wilt komen. Hij noemde dat expliciet.

daarbij gelaten. Een gelijkend verzoek van YMCA bespreken we donderdag, 
deskundigenadvies daarover.

ivm overleg donderdagochtend. Morgen krijg ik bericht over beschikbaarheid vrijdagen. Wil je 
dat ik dat afwacht en aanstaande donderdag in the pocket houd? Of pakken wat je pakken kunt 
en donderdag afspreken?
23-07-2024 17:41 - Mirjam Sterk Gedep PU: Dat laatste

23-07-2024
23-07-2024
23-07-2024
23-07-2024

23-07-2024 17:45 - Mirjam Sterk Gedep PU: Heb je reactie op memo gestuurd, 
uit en dank voor al het werk!

17 : 48
17 : 51

schade en gestelde discutabele grens kerngebied noodbevel. Ik heb aan verwachtingsmanagement 
gedaan. Is op de hoogte dat dit de gemeente betreft. Ik heb een gespreksonderwerp genoemd:

23-07-2024 14:24 -
niet gehad over radiostilte.
23-07-2024 14:24 -
23-07-2024 14:24 -
23-07-2024 14:42 -

Wellicht al zelf aan gedacht, de locatie van het overleg zou ook goed op het 
landgoed/bij een boer/bij Bergzicht kunnen. Dan komen wij naar hen ipv dat zij 
moeten komen.

23-07-2024 17:33 - Mirjam Sterk Gedep PU: 
donderdag? Dat zou evt wel kunnen.

vergunningaanvraag afschot.
voorbereidingen.
23-07-2024 21:20 -

Ik denk dat het goed is om ook de rentmeester uit te nodigen voor het gesprek. De 
agrariërs boeren op het landgoed en de eigenaar van Bergzicht heeft de rentmeester ook 
een kopie van de brief gestuurd.

IMG-20240723-WA0003.jpg (bestand bijgevoegd)
Praktisch om even telefonisch contact te hebben? 
Goedemorgen

23-07-2024 21:20 - 
tussen 13 en 13.30h.

in kopie gekregen. Wees welkom' 
23-07-2024 17:18 -

oid.
Net met André en

23-07-2024 17:18 
beide gesprekken. 
23-07-2024 17:19 
voorzien.
23-07-2024 17:20

Groet!
23-07-2024 14:42

Dan is hij in Den Haag, daarbuiten heeft hij reces. Dat geldt ook voor jou en

Geen pers of andere aanwezigen dan de afzenders zijn
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aan André nalv jullie

23-07-2024 21:21 - Mirjam Sterk Gedep PU: Kijk, precies wat ik hoopte! Mooi werk!

verwijten waar het memo antwoord op geeft. Zonde om het initiatief te verliezen. Ben j e
beschikbaar om vanmiddag naar het stuk te kijken?

Nu in gesprek met boeren. Goed maar kritisch.24-07-2024 11:41
Prima. Ja dat moet lukken! Geef even aan in je

24-07-2024 18:08 - Mirjam Sterk Gedep PU: Goed dat je dat doet. Benieuwd naar het antwoord.
Provincie onderzoekt inzet paintball tegen wolf25-07-2024 21:32

https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3 7 682 01/provincie-onderzoekt-inzet-paintball-tegen-wolf
□ mooi dat we in dit geval het initiatief hebben weten te25-07-2024 21:32

Zeker! Hoe was je eerste dag DMT?
25-07-2024 21:34 - Mirjam Sterk Gedep PU: Alle info is mooiopgepakt

Volgens de zoogdierenvereniging zijn de welpen weer naar de26-07-2024 13:44

Is het een idee om defensie bij ons vraagstuk te betrekkensteken ze over naar Den Treek.

wacht jouw reactie op wenselijkheid bgm's Leusden26-07-2024 13:45 Ps .
Ik kan mij voorstellen dat je hen erbij wiltaf.

29-07-2024 14:38 - Mirjam Sterk Gedep PU: Prima
Vader kind wolvenincident stelt contact met jou over29-07-2024 15:04

resultaat dna onderzoek op prijs. Dat heeft hij tegen eigenaar bso, gszegd. Ik
Stas en bgm's leusden en amersfoort zijn je eerder

).vcf (bestand bijgevoegd)
voelt zich niet vrij om de naam van het betrokken

Dat ik navraag heb gedaan naar de naam van het meisje,29-07-2024 15:49 ter
voorbereiding op jouw gesprek. Maar de naam deelt liever niet. Alleen een hint.

15:50 - Mirjam Sterk Gedep PU: Helder:-)
Ik ga hem zo even bellen

André gaat nu bellen.
Wil je mij een seintje geven als je hem hebt gesproken? Dan

inseinen.
https://www.provincie-utrecht.nl/actueel/nieuws/dna-29-07-2024 18:51

onderzoek-bevestigt-wolf-betrokken-bij-incident-16-juli
We hebben het niet gehad over het.informeren van PS.29-07-2024 18:53

29-07-2024 18:54 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ja goeie... ik had het idee dat Hans af wilde van
het steeds informeren van de Staten na elke stap.
29-07-2024 18:54 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik kan het hem wel even vragen

29-07-2024 19:23 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ja laten we morgen even een berichtje doen naar Ps
29-07-2024 19:24 - Mirjam Sterk Gedep PU: Heb even met Hans overlegt.

288 fijne avond.29-07-2024 20:46

15:51 - Mirjam Sterk Gedep PU:
15 : 53

pakken!
25-07-2024 21:33 - Mirjam Sterk Gedep PU:

meisje te delen.
29-07-2024 15:21 - Mirjam Sterk Gedep PU: Wat bedoel je met dat laatste?

29-07-2024
29-07-2024
29-07-2024
29-07-2024
29-07-2024

15 : 53
16:27

23-07-2024 21:21 -
overleg over contact met

24-07-2024 11:40 - 
willen voorleggen,

en Woudenberg bij het gesprek met 
hebben.

24-07-2024 11:57 - Mirjam Sterk Gedep PU: 
memo waar je gewijzigd hebt
24-07-2024 11:58 - 
24-07-2024 17:58 - 
Vanuit ministerie.

door hen op roepen om rekening te houden met de geconstateerde omstandigheden? Of vind je 
het vrijpostig en niet constructief om dat publiekelijk te doen?

26-07-2024 13:49 -
29-07-2024 13:11 - 
Is deze reactie aan

stuur je straks de contactgegevens.
voorgegaan.
29-07-2024 15:04 -
29-07-2024 15:06 -

29-07-2024 18:55 - 
hierop te attenderen.

Laatste twee berichten zijn van mij 
Goed initiatief!

Een ambtelijk overleg is inmiddels opgetuigd hoor ik net. 
IMG-20240729-WA0002.jpg (bestand bijgevoegd) 

akkoord?

kan ik onze communicatiecollega's weer

Zo mogelijk zou ik het definitieve memo vanmiddag aan je 
met het voorstel om dat zsm naar Staten te sturen. We krijgen vragen en

IMG-20240724-WA0001.jpg (bestand bijgevoegd) 
Ik heb een toelichting gevraagd.

Leusderheide voor onbepaalde tijd. Mijn (nog onbebestigde) indruk en de stelling van 
is dat dat gebied hun voorkeur heeft en bij grote commotie daar, bijv door oefeningen daar,

Ja inderdaad maar volgens mij is.het wel gebruikelijk om hen 
Helemaal in dit dossier.
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Voorwaarschuwing : kind van drie zou omver zijn gelopen door31-07-2024 12:29

Zojuist melding via over incident tussen31-07-2024 12:34
wolf en kind. Wat we nu weten is het volgende:
Kind van 3 jaar, lijkt omver gelopen rond 11.00 vanmorgen, geen (ernstige) verwondingen,

politie is massaal aanwezig, kleding is veiliggesteld
is onderweg naar locatie en probeert beter beeld te

12:34 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ongelooflijk
net nu we grip leken te krijgen.Ja,

Indien juist dan betreft het de gemeente Zeist.
12:45 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ongelooflijk
13:14 - Mirjam Sterk Gedep PU: Is trouwens bekend welke wolf het was bij het

vorige incident op basis van het DNA onderzoek?

Wolf zou verkennen of
kleine mensen een prooi zijn. Mogelijk is afschot de aangewezen maatregel.

Definitief en schriftelijk advies van deskundigen volgt

Stas heeft ambtelijk gevraagd of hij kan helpen. We hebben

geweest?
Nee

31-07-2024 18:28 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik heb het idee dat mijn vraag nog steeds niet is

18 : 32 Ja
18:35 - Mirjam Sterk Gedep PU: is er al contact geweest met de ouders?
18:36

Woudenberg, Utrechtse Heuvelrug en Leusden

SBB en ik bel ook wel even van NPUH

SG is

belt haar niet. Die
sturen.

Zo nodig kan ik het nummer van de SG, die op vakantie in
Duitsland is, achterhalen.

een adviesvraag over mijden bossen Utrechtse Heuvelrug. Geldt dit ook voorS . v. p .

Ik zou denken van niet gezien de drukte daargevolgen.
31-07-2024 20:42 - Mirjam Sterk Gedep PU: Heb inmiddels de pa geappt van Rummenie

31-07-2024 13:35
31-07-2024 13:35

31-07-2024 19:18
31-07-2024 19:23

beantwoord. Mss kunnen jullie dat hem nog voorleggen? Het zal denk ik de eerste vraag zijn 
die de PvdD zal stellen.

gedeeld dat mogelijk een acute situatie bestaat die direct ingrijpen nodig maakt en dat we 
daarbij de samenwerking zoeken tussen Rijk, provincie en gemeenten. En dat hij welkom is bij 
het bestuurlijk overleg.

31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024

31-07-2024 15:47 - Mirjam Sterk Gedep PU:
31-07-2024 18:07 - Mirjam Sterk Gedep PU:
31-07-2024 18:14 - Mirjam Sterk Gedep PU:

31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024

31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024

12 : 35
12 : 35

19 : 17
19 : 17

buurt kunnen zijn. 
31-07-2024 18:14 -

een wolf bij Austerlitz en zou niet verwond zijn. Verdere details ontbreken nog. Ik houd 
jullie op de hoogte.

locatie Austerlitz (Austerlitzeweg), 
voor sporenonderzoek, 
krijgen van de situatie.
Tot zover.

19 : 02
19:10 - Mirjam Sterk Gedep PU:

wil een directeur bellen. 
31-07-2024 19:18 -

Henschotermeer? Dat zou per saldo sluiten van het meer betekenen.
31-07-2024 20:41 - Mirjam Sterk Gedep PU: Weer zo'n lastige vraag met grote mogelijke

Sg
Alle vier gebeld. Leusden is aarzelend maar gaat

Ik ga proberen nog bij Rummenie uit te komen 
En anders bel ik plv af

Nee .
Wel voorlopig advies

Dit is de plaatsvervangend SG. 
Ze verzoekt om dit nummer aan jou te

31-07-2024 13:35 
vanmiddag.
31-07-2024 15:44

Nee, hebben we ook geen gegevens van.

Goede actie!
is m gepiept...

is ook besproken of toch ook hier welpen in de

schoorvoetend akkoord met persbericht. Rest is akkoord en begrijpt het 
31-07-2024 20:41 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ha Mirjam,

18:57 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik bel:

Of wil je dat ik Hans inzet?
heeft straks contact en kondigt overleg tussen jou

maar ik heb nog geen nummer 
(bestand bijgevoegd)

of Hans met (Plaatsvervangend SG) aan.
31-07-2024 19:35 - Mirjam Sterk Gedep PU:
31-07-2024 19:35 - Mirjam Sterk Gedep PU:
31-07-2024 19:35
31-07-2024 19:35 - Mirjam Sterk Gedep PU:
31-07-2024 20:05 - Mirjam Sterk Gedep PU:
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Ja. En een meer is geen bos. Je kunt via een n-weg en31-07-2024 20:48

Ja, maar niet met een wolfwerend hek. We moeten wel oppassen

Wil jij bellen? Of wil je dat Andre of ik dat doen?
31-07-2024 21:03 - Mirjam Sterk Gedep PU: Mss wil jij het doen?
31-07-2024 21:03 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik moet nog eten:-)
31-07-2024 21:03 - Mirjam Sterk Gedep PU: Dag Mirjam, wat een verschrikkelijk nieuws
inderdaad vandaag... We leven mee met familie van het kind en ook de provincie. Ik begreep dat

Hoe is dat gegaan?

U hebt dit bericht verwijderd
31-07-2024 21:19 - Mirjam Sterk Gedep PU: Is goed. Ook TBO's

Ze gaat secretariaten mailen.belt net.

31-7-24.vcf (bestand bijgevoegd)
Dit ook voor

daar inmiddels geweest? En hoe ging

Hij is net weg en de ouders lijken redelijk ontspannen.
31-07-2024 21:52 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ha er is overleg geweest en op basis van het

van de staatssecretaris voor nodig hebben. De juridische procedure die je beschrijft duurt
echt te lang en anders kan het mis gaan. We hebben vanavond een persbericht uitgedaan waarin
we ook noemen dat we vragen om steun en instemming van LWN. Dit vraagt actie en ik doe echt
een beroep op de stas hoewel ik weet dat hij met reces is. Over de handelingsverlegenheid

Overigens wel in de hoop dat je het persbericht wilt

En

01-08-2024 00:12 - Mirjam Sterk Gedep PU: Eens, maar het is ook niet de zoogdierenvereniging
Dat dacht ik te lezen inderdaad.Oh wacht even.

*deskundigen trekken hun advies over prooigedrag enLet op:

Expliciet advies om wel verder te gaan met vergunning

01-08-2024 09:48 - Mirjam Sterk Gedep PU: En advies niet met kinderen bossen in?
01-08-2024 09:52

ik zie net dat Jessica Batteau gisteravond bij de

01-08-2024
01-08-2024

01-08-2024 09:42
01-08-2024 09:43

00:26
09 : 35

01-08-2024 10:41 - Mirjam Sterk Gedep PU: 
EO op radio 1 was tussen 18:30-19:00 uur 
01-08-2024 11:08 - Mirjam Sterk Gedep PU: 
01-08-2024 11:08 - Mirjam Sterk Gedep PU:

Herstel.
En TBO's.

31-07-2024 20:57 - 
met individueel advies. 
moeilijk te behappen. 
31-07-2024 20:59 -

01-08-2024 00:11 -
ook niet in overeenstemming met

Als negatief conditioneren niet werkt, 
afschot.

Noodbevel hangt aan aanwezigheid welpen 
Is andere kwestie dan dit

Ja waardeloos. We moesten het eruit trekken.
Afschot zou wel relevant zijn maar dan als ultimum remedies.

aansluitende brede wegen van en naar het henschotermeer.
31-07-2024 20:56 - Mirjam Sterk Gedep PU: En het is vlg mij ook afgesloten

31-07-2024 21:19 - 
31-07-2024 21:19 - 
31-07-2024 21:20 - 
31-07-2024 21:20 - 
als Mirjam wil bellen. 
31-07-2024 21:20 - 
dat?
31-07-2024 21:20 -

Opmerkelijk en onwenselijk deze wijze van communiceren. 
We gaan het er morgen over hebben met ze.

wel even.
31-07-2024 21:17

link met het persbericht. 
31-07-2024 22:00 - 
advies om je te bellen.
31-07-2024 22:01 -

tijd om intrekken advies en nieuw advies uit hen te trekken. Moest vrij directief worden.

er een overleg is geweest.

De contactgegevens van de vader van het meisje. 
Geef jij het door aan Mirjam?

Hoop snel van je te horen!
Directeur LWN heeft jouw nummer ook aan stas gegeven met

en
Ik stuur je zo ook een

afschot in.* Niet het wolvenpaar maar Bram zou verantwoordelijk zijn. Hij is eenzaam en wil 
met honden spelen. Meisje stond in de weg. Advies is wel om afschot voor te bereiden maar 
eerst negatief conditioneren. Voor wat het waard is....
01-08-2024 09:35 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ja lekker dan. Net op radio genoemd

De stas is momenteel bezig met onderzoek op nationaal niveau naar een werkbaar kader voor 
wat te doen met probleemwolven en juridische mogelijkheden. We kijken daarin ook wat FR 
doet. Dat vergt tijd waarbij we bouwen op juristen; temeer het reces is duurt dat proces nog

eerste advies van de wolvenexpert moeten we constateren dat dit gedrag past bij een wolf die 
aan het kijken is of kinderen ook een prooi zouden kunnen zijn. Prooigedrag dus. Op basis 
daarvan hebben we besloten dat er geen andere optie is dan afschot en dat we daar back-up

Niet expliciet besproken. Tijdsdruk is enorm en het kostte

Daar dragen we dan ook verantwoordelijkheid voor. En is praktisch

waar we nu inzitten is ook een brief verstuurd namens 
ondergetekende namens de provincies Drenthe, Gelderland en Utrecht.

wijzigen. Niet voor een oplossing van het probleem.
31-07-2024 23:49 - Mirjam Sterk Gedep PU: IMG-20240801-WA0000.jpg (bestand bijgevoegd)
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Dir verzin je niet.13 : 02
13:14 - Mirjam Sterk Gedep PU: Goedemiddag Mirjam, het gaat om;

Austerlitz3711 AA

Een korte formele uitnodiging? Hierbij nodig ik uSuper!
Zonder verdere bespiegelingen?

Kunnen we straks even bellen? Ik wil graag de bezoeken aan

belt je nu eerst even. Bel mij maar

Die is ermee bezig.

18:25 - Mirjam Sterk Gedep PU: Even bellen als

niet bereiken.I k kan
heeft haar naar mijVraag van Jesseka Batteau aan

de provincie adviseert, klopt dat? Kan ik hem

de verwoording. Zou graag zijn visie uit eerste hand horen. Is hij er ook bij op maandag?
Ter info: en ik hebben vanochtend bij01-08-2024 19:32 aandacht

gevraagd voor de samenwerking met Daarna heeft hij zich onhandig uitgelaten bij
NOS. En net op radio 1. Onder anderen door het woord te voeren over de vergunningverlening
en DNA-analyse. Mirjam is bezorgd. is niet bereikbaar.

Zij verzoekt rechtstreeks contact met

Het laatste bericht is mijn bericht aan Hans van zojuist.
01-08-2024 19:33 - Mirjam Sterk Gedep PU: Prima. Had Hans ook al gesproken. Ik wil weten wat
nu precies de status van de zoogdierenvereniging is.

En wat hun samenwerkingsvorm is.01-08-2024 19:47

01-08-2024 20:31 Ik las het net. Goed gedaan.

Je houdt de internationale media goed in de gaten. Utrechtse01-08-2024 22:20
ridgehills! aan het woord zou komen. PopulatiemanagementIk verwachtte half dat

Morgen graag contact over:
uitnodigen (loco)bgm zeist en Leusden voor bezoeken aan Pyramide, Beauforthuis en de

deskundige niet aanwezig bij bijeenkomst. Hier twijfel
ik over: contract BIJ12 voorziet niet in mogelijkheid tot direct contact door PS-leden.
En zo nodig: contact door beiden op eigen titel staat uiteraard vrij.

01-08-2024 11:45 - Mirjam Sterk Gedep PU: Gesprek met RTV gehad. Heb net op advies 
genoemd dat er mogelijk een wolf is aangereden. We krijgen hele bericht nog te zien.

01-08-2024 13:15 - Mirjam Sterk Gedep PU: Lokatie door SBB geregeld voor maandagmiddag. Ik 
heb gezegd rond 15 mensen.

Vanochtend al geëscaleerd naar 
Vilein.

Better Meetings
Woudenbergseweg 41

12 : 03
12:05 - Mirjam Sterk Gedep PU: Maar het blijkt de kat te zijn van Rob Mets. No

doorverwezen:
Ik begrijp uit de berichtgeving dat

15 : 19
15 : 19

19 : 24
19 : 24

01-08-2024 
01-08-2024 
kidding..
01-08-2024 
01-08-2024

01-08-2024 22:06 - Mirjam Sterk Gedep PU:
https://www.welt.de/vermischtes/video2 52 809728/Wolfsangriffe-in-den-Niederlanden-Die-Zahl- 
der-Woelfe-verdoppelt-sich-ungefaehr-alle-drei-Jahre-sagt-Stefan-Aust.html

01-08-2024 20:30 - Mirjam Sterk Gedep PU:
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3770248/gedeputeerde-sterk-zet-aanvraag-afschot-wolf-door- 
voor-probleemwolf-overgaan-tot-forser-middel

stichting;
voorgesteld antwoord aan Batteau:

naar mij doorverwezen, 
maandag.
01-08-2024 19:32 -

01-08-2024 14:59 - 
ondernemers bespreken.

heb ik niet eerder gehoord. 
01-08-2024 22:25 -

01-08-2024 13:18 -
uit nalv recente incidenten.

01-08-2024 
daarna!
01-08-2024 
01-08-2024 
bellen 
01-08-2024 
01-08-2024 
01-08-2024 
klaar is?
01-08-2024 
01-08-2024

En • heeft Jesseka Bateau 
en zijn aanwezigheid

zelf bellen of mailen? Dat zou ik wel fijn vinden, want nu is het steeds gissen naar de 
onderbouwing en afwegingen die worden gemaakt - en de media zijn niet altijd heel precies in

15:13 - Mirjam Sterk Gedep PU: IMG-20240801-WA0001.jpg (bestand bijgevoegd)
15:17 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik ga nu even een kerk in en probeer je straks te

15:00 - Mirjam Sterk Gedep PU: Prima.

01-08-2024 14:26 - Mirjam Sterk Gedep PU: Ik zou aangeven dat we de TBO's graag even 
bijpraten
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